



Le Conseil de l'Europe participe aux « Courses de Strasbourg-Europe »

Strasbourg, 15.05.2008 - Pour la sixième année consécutive, le Conseil de l'Europe participera aux « Courses de Strasbourg-Europe » qui se tiendront les 17 et 18 mai. C'est la plus grande manifestation sportive de tout l'Est de la France.

Ces courses permettront à des milliers de visiteurs de participer à cette fête sportive grâce à de très nombreux ateliers sportifs. Plus de 8.000 participants s'affronteront, le 18 mai, dans un esprit sportif, sur des différentes courses à pied, de roller et de marche sportive et conviviale.

« Le Conseil de l'Europe encourage les pouvoirs publics à mettre en place des installations sportives au niveau local, à combattre la discrimination, sous toutes ses formes et à poursuivre résolument la lutte contre le dopage et la violence des spectateurs » a déclaré Terry Davis, Secrétaire Général de l'Organisation.

L'Association sportive des agents du Conseil de l'Europe (ASCE) participera également à ces Courses avec 86 agents.

Pour plus d'informations, voir www.ods67.com

The Council of Europe in the “Strasbourg Europe Road Races”

Strasbourg, 15.05.2008 - For the sixth year running the Council of Europe will be taking part in the Strasbourg Europe Road Races on 17 and 18 May, the biggest sporting event in Eastern France.

The Races are an opportunity for thousands of visitors to participate in a top sports event, which includes a wide variety of “sports workshops”. Over 8000 participants will be joining in the fun on 18 May, taking part in the various running, roller-blade and non-competitive walking races.

“The Council of Europe encourages public authorities to provide sports facilities at the local level, to combat discrimination of all sorts and to pursue with determination of all sorts and to pursue with determination the fight against doping and spectator violence,” declared Terry Davis, Secretary General of the Organisation.

The Council of Europe Sports Association (ASCE) will also be sending a contingent of 86 members to take part in the Races.

For further information, see www.ods67.com.

ED080b08